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ACTA DE LA REUNIÓ DE LES AMPA 
 
  
DATA:   Dijous 27 d’octubre de 2020 
 
HORA:   18.15 h 
 
LLOC:   Telemàtica 
 
ASSISTENTS: 
                                Sra. Olga López, regidora d’Educació 
           Sra. Maria  Adell, AMPA Cor de Maria 
                                Sra. Maribel Rosas, AMPA Cor de Maria   
                                Sra. Vicenta Botija, AMPA Napoleó Soliva 
                                Sra. Alba Agell, AMPA Ventijol 
                                Sra. Lorraine Wilson, AMPA Joaquim Ruyra 
           Sra. Núria  XXXX, AMPA Sa Palomera 
                                Sra. Maraika Daumal, AMPA Serrallarga 
                                Sra. Carolina López, coordinadora del PEE 
                                  
                                                   

 
La Sra. Olga López, regidora d'Educació, dona la benvinguda i agraeix l'assistència als 
presents. 
 
1.- S'explica el perquè es fa una diagnosi de necessitats POST COVID-19 des del Pla 
Educatiu d'Entorn, que s'estructura en tres eixos: necessitats materials, acadèmiques i 
emocionals. Es fa la consulta de com veuen aquests àmbits als seus centres. 
 
En relació amb els aspectes materials, les AMPA expliquen que hi ha alguna dificultat, 
però en general totes les necessitats estan cobertes. L'AMPA del Cor de Maria i del 
Serrallarga manifesten que tenen dificultats amb la wifi. i l'AMPA del Joaquim Ruyra 
manifesta la preocupació pels alumnes que no tenen dispositius electrònics per 
treballar. 
 
En relació amb les dificultats emocionals, s'explica que hi ha molta alegria entre els 
nens/es de tornar a l'escola de reprendre les rutines. Tot ha anat molt bé. 
L'AMPA de la Vila explica que a la seva escola han ajuntat els alumnes del cicle 
infantil i això consideren que és un inconvenient. 
 
2.- Es parla dels dispositius electrònics per als alumnes. La majoria de les AMPA 
manifesten que són temes que es porten des de l'Escola. 
L'AMPA del Napoleó Soliva explica que ells han fet una inversió en tauletes i que 
estan forca bé. 
La regidora manifesta que s'ha d'intentar garantir que tothom tingui accés als 
dispositius electrònics. 
 
3.- Es parla de les activitats extraescolars i cap AMPA fa activitats, excepte l’anglès . 
L’AMPA del Ventijol explica que s’han mantingut algunes activitats extraescolars del 
migdia. 
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Es parla de la possibilitat d'organitzar tallers d'estudi assistit. 
L'AMPA del Serrallarga explica que els nens/es tenen poc temps i molta feina 
escolar. 
En general, les AMPA demanen activitats lúdiques. 
L'AMPA de Ventijol demana tallers d'estudi assistit per a l'ESO adaptada. 
 
4.- Es parla dels confinaments dels grups bombolla dels centres i de la 
comunicació a l'AMPA. Algunes AMPA expliquen que els centres no els 
comuniquen quan es confina un grup i que potser seria important que l'AMPA 
n’estigués al corrent per poder informar les famílies amb més coneixement. 
Tant l'AMPA del Cor de Maria com la de Quatre Vents expliquen que els seus 
centres primer informen les famílies de l'aula confinada i després les famílies de 
tota l'escola. 
La regidora manifesta que des del Departament d'Educació s'intentarà parlar 
amb els centres perquè informin les AMPA quan es confini una aula. 
 
5.- Altres temes 
 
- L’AMPA del Cor de Maria consulta com és el procés de realització de les 
PCR. 
L’Olga López explica que és un protocol entre Salut (Ambulatori) i l'escola . Qui 
decideix quan s'ha de tancar una escola és Salut i no Educació. 
Explica la importància que sense resultats de PCR, tancats i els nens a casa. 
 
- L’AMPA Cor de Maria, consulta sobre les xerrades de sexualitat que 
l'Ambulatori feia a tercer d'ESO. 
S'explica que ara s'ha aprovat el programa de recursos educatius que es fa des 
del Departament d'Educació i que s'ha de consultar l'apartat Salut. Les 
xerrades les demanen les direccions dels centres a l'Ajuntament. 
 
Les AMPA de secundària demanen xerrades sobre: drogues, sexualitat, ús de 
les xarxes socials, i expliquen que aquesta la realitzen els Mossos. 
S'acorda que s'enviarà per correu electrònic la informació relativa a les 
possibles xerrades que es puguin realitzar. 
 
- L'AMPA del Serrallarga i del Cor de Maria demanen la possibilitat de tenir 
algun agent cívic per a les entrades i sortides dels centres. 
La regidora explica que és difícil, perquè hi ha molta demanda i poc personal. 
Explica que la petició hauria de ser motivada i per escrit dirigit al Departament 
d'Educació. 
 
- Es parla què es farà al segon i tercer trimestre amb les activitats 
extraescolars. 
La regidora explica que l'Ajuntament tornarà a fer el mateix que al primer 
trimestre. 
Van ser les direccions dels centres les que van demanar no fer activitats 
extraescolars. 
 
S'acorda fer la pròxima reunió al segon trimestre del curs. 


